

農曆新年將至，樂雅軒誠意呈獻自家製四款新春賀年糕點，推介傳統金瑤臘味蘿蔔糕、蓮子馬蹄糕，以及貴氣創意之選－金箔杞子桂花沖繩紫薯糕 及 限量製作之百香果芒果十勝紅豆糕，家家戶戶品嚐賀年喜慶糕點，齊迎接來年步步高昇及福星高照的好兆頭！

Celebrate this Lunar New Year with a selection of auspicious and delicious traditional goodies, The Balcony is pleased to introduce four kinds of New Year Puddings, including White Turnip Cake with Preserved Meat and Conpoy, Lotus Seed and Water Chestnut Cake and Osmanthus and Purple Sweet Potato Pudding with Wolf Berry and limited edition – Passion Fruit, Mango and Japanese Red Bean Pudding, which symbolize good fortune and a prosperous year ahead!

| 新春賀年糕點 Chinese Pudding | 原價 Original Price | 預購優惠 Early Bird Offer | 數量 Quantity | 總額 Total Amount |
|---|----------------------|--------------------------|----------------|--------------------|
| 金瑤臘味蘿蔔糕 White Turnip Cake with Preserved Meat and Conpoy | HK\$168 | HK\$118 | | HK\$ |
| 蓮子馬蹄糕 Lotus Seed and Water Chestnut Cake | HK\$168 | HK\$118 | | HK\$ |
| 金箔杞子桂花沖繩紫薯糕 Osmanthus and Purple Sweet Potato Pudding with Wolf Berry | HK\$188 | HK\$148 | | HK\$ |
| 百香果芒果十勝紅豆糕 Passion Fruit, Mango and Japanese Red Bean Pudding (限量版只售100個 Limited Edition of 100 units) | HK\$188 | HK\$148 | | HK\$ |
| 雙式賀年糕點* Pudding Combo Package* | HK\$268 | HK\$208 | | HK\$ |
| 合計 Grand Total | | | | HK\$ |

預購優惠：凡於2018年1月31日或之前訂購新春賀年糕點，可享預購優惠。

Early Bird discount will be offered upon purchase of Chinese pudding on or before January 31, 2018.

*雙式賀年糕點包括：金瑤臘味蘿蔔糕及蓮子馬蹄糕各1個

Pudding Combo Package includes 1 unit of White Turnip Cake with Preserved Meat and Conpoy and 1 unit of Lotus Seed and Water Chestnut Cake.

請填妥表格後，透過以下方式回覆 Please return the completed form by

傳真 Fax: (852) 2783 3402

電郵 Email: restaurants@thecityview.com.hk

查詢 Enquiries: (852) 2783 3268 / (852) 2783 3286

姓名 Name: _____

電話 Tel: _____

傳真 Fax: _____

電郵 Email: _____

付款方法 Payment Method: 現金 Cash
 信用卡 Credit Card: Visa/ Master / Union Pay

持卡人姓名 Card Holder's Name: _____

信用卡號碼 Credit Card No: _____

信用卡有效期 Expiry Date of Credit Card: _____

持卡人簽署 Card Holder's Signature: _____

條款及細則 Terms and conditions

- 1 訂購一經接納，恕不能取消或更改。全數金額亦不會退還。
Cancellation or amendment is not allowed upon receipt of the order. The payment is non-refundable.
- 2 如有任何爭議，以城景國際保留最終決定權。
In case of dispute, The Cityview reserves the final right of decision.

新春賀年糕點可於2018年2月5日至2月15日，上午10時至晚上9時於城景國際Amazing Bakery領取。

Chinese puddings can be picked up at Amazing Bakery, G/F, The Cityview from 10am to 9pm from

February 5 to 15, 2018.